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Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
Ekonomin i föreningen: Under juni faktureras fler medlemmar nätavgifter, i takt med 
att de ansluts till fibernätet. Från och med halvårsskiftet tas påminnelseavgifter ut för 
försenade nätavgiftsbetalningar.  
 
Åtgärder för stadgeändringar:  Stadgeändringarna ska verkställas och när detta är 
gjort skickas protokoll med stadgeändringen samt protokoll med konstituerande 
stämman in till bolagsverket för registrering.  
 

Sista etappmötet är genomförd med information till medlemmarna om 
fiberanslutning, val av tjänsteleverantör mm. 
 
Lägesrapport : Angående avtalet med Miljöteknik inväntar vi ett redigerat utkast av 
avtalet. 
Inför slutbesiktning har en rundresa genomförts med berörda. Läget bedömdes vara 
under kontroll. Slutbesiktning skall beställas och planeras till slutet Augusti 2017. 
 
Övriga frågor: Sommarstugor kan teckna avtal med tjänsteleverantörer för 
begränsad tid. Nätavgiften beräknas dock som vanligt, för närvarande ca 1000 kronor 
per år.  
Förslag finns att föreningen skall teckna ett gruppavtal med en tjänsteleverantör. 
Exempel från Stockholm visar att detta kan förbilliga de enskilda abonnemangen 
avsevärd.  
 
Förvaltningsorganisation. Då föreningen är nätägare behöver vi fokusera på en 
förvaltningsorganisation, vilket blir ett omfångsrikt arbete. 

 
 
 
 


